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Jag reserverar mig mot beslutet att godkänna årsredovisningen.


Dels saknas det mått på antal medarbetare och sjuktal, något som jag tycker är anmärkningsvärt 
att man inte kan redovisa för varje enskild nämnd. För transparens och tydlighet är det viktiga 
mått att redovisa och följa.


Dessutom anser jag inte att målvärdet medborgardialog är uppfyllt för att man pratat och om hur 
dialogen ska kunna gå till. Att man i socialnämndens verksamhet har många medborgarkontrakt 
är inte samma sak som att man uppfyller målvärdet medborgardialog. Jag är medveten om att det 
är ett målvärdet som inte är helt enkelt att uppfylla med kvalitet men än viktigare att man är 
transparent med att arbetet enbart delvis är utfört.


Maria Berglund
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